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Campbell: Blíží se doba, kdy za nás budou
určovat co si můžeme koupit

Jan Campbell

5. června 2022 - 13:38

Světové ekonomické fórum (WEF) Davos 2022: 22 – 26. května

První den WEF byli účastníci konfrontováni zážitkem meta-vesmíru ve svém vlastním digitálním avatáru. Meta-
vesmír patří k řadě instrumentů s funkcí, která se používá pro vytvoření transformačního zážitku. O něm a jeho
významu jsem psal v příspěvku - Jak se mění svět a člověk. Digitální avatár, především jako vizuální
reprezentace uživatele ve virtuální realitě je v podstatě místo, do kterého technologičtí vizionáři chtějí přivést
lidstvo. Ke vstupu do meta-vesmíru lákají klamem. Jakým? V digitální realitě totiž požitek ze zdrojů nezahrnuje
skutečné využití zdrojů reálného světa. Jinými slovy: když ptáčka chytají, pěkně mu zpívají.

Druhý den WEF se věnoval především diskusi o tom, jak mohou výrobní společnosti urychlit
implementaci automatizace. Jejím cílem je nahradit většinu lidské pracovní síly roboty a umělou
inteligencí. Realizace automatizace a robotizace jako cíl 4 IR dovoluje očekávat, že velká část lidstva se
stane zbytečnou. Na otázku - Co s těmi zbytečnými? - Schwabův poradce, profesor Yuval Noah Harari, o
kterém jsem také psal v posledním příspěvku, uvedl, že věří, že odpovědí bude kombinace drog a
videoher. Takovou radu bych se styděl dát, i kdyby tázající mne považoval za kvalitního poradce nebo
proroka islámu a za radu hodně platil.

Do třetice se zmíním o médiích. Mezi novináři pozvanými na WEF 2022 byla i šéfredaktorka New York Times
Rebecca Blumenstein. Reportér Avi Yemini (Rebel News) konfrontoval Blumenstein otázkou - jak má veřejnost
věřit reportáži NYT o průběhu WEF, když je pozvaným hostem. Rebecca Blumenstein odmítla odpovědět na
otázku. Tím upevnila dojem, že na WEF není nezávislou novinářkou, ale částí akce a podporovatelkou mocného
a zvláštního klubu.

Že se jedná o mocný klub s nestandartními privilegii, dokázal pokus ozbrojených policistů WEF zadržet
konzervativního novináře Jacka Posobiece. Když jiní novináři začali natáčet a klást otázky, policie
ukázala svoji pravou tvář. Lze proto tvrdit, že WEF má svoji policii. Je-li mé tvrzení pravdivé, měli
bychom být pozorní. O to víc, protože WEF není jednou z mnoha nevládních organizací. Je víc, než si
mnozí dovedou představit a uvědomit. Co mám na mysli?

Kim Iversen: Takzvaná konspirace „Nový světový řád“

Když na WEF, Klaus Schwab a jeho spojenci mluví o přerozdělování bohatství, ve skutečnosti mají na mysli
přerozdělování zdrojů od nás k nim. WEF bez studu veřejně oznámilo, že do roku 2030 nebudeme vlastnit nic.
Vše, co potřebujeme, si pronajmeme. Rozhodující faktory pro to, co si budeme moci pronajmout, bude zahrnovat
věci, jako jsou uhlíkové kredity, skóre sociálního kreditu a další inovace, o kterých, bude-li mi shora dáno, napíši
odděleně a jindy.

Vracím se zpět k předcházejícím událostem
z výšky současného působení na okamžik
historie a na kořeny současného dění ve
světě. píše v komentáři Jan Campbell.
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Dnes pouze upozorňuji na přítomnost, ve které pracujeme, dostáváme výplatu a utratíme ji podle svého
srdce, zájmu či (zlo)zvyků. V představitelné budoucnosti tomu bude jinak. Digitální měna bude
programovatelná, emitent bude moci rozhodnout na základě digitální identity, kdy a za co svoji výplatu
budeme moci utratit. To není ale všechno. Protože prakticky vše bude automatizováno a provozováno UI,
možnost stěžování si, soudního sporu nebo nápravy rozhodnutí fiktivní moci, odpadne. Jinými slovy:
pandemický zákon, nouzový stav a podobné méně známé prostředky podléhají pokroku bez
parlamentární diskuze. Odkud se vzala tato vize, kdo ji realizuje a jaké mezivýsledky byly dosaženy na
východě, v RF a ČLR?


